
 

 
ROMÂNIA  

JUDEŢUL ARGEŞ 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MIOARELE  

 

 
Nr:  2676/ 27.05.2022 

 
PROCES VERBAL 

 

      Incheiat astăzi 27.05.2022  în şedinţa ordinară a Consiliului local al comunei Mioarele , 

convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.1 din Ordonanţa de Urgenţă a 

Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

prin Dispoziţia primarului nr  83/ 20.05 .2022 . 

           In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca  la şedinţă participă  11 
consilieri din cei 11 consilieri locali în funcţie.  

La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele   , 
doamna Balan Raluca Ana -secretarul general al comunei Mioarele ; 

-Invitata –doamna consilier superior Pirnuta Steliana  
Se suplimenteaza ordinea de zi cu un proiect  care indeplineste conditiile legale 
Doamna secretar citeste ordinea de zi suplimentata . 
Se supune la vot ordinea de zi suplimentata si se voteaza in unainimitate . 

                 1. Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare a Consiliului Local al comunei 
Mioarele ,jud Arges   

      2. Proiect de hotărâre  cu privire la alegerea unui nou  presedinte de sedinta  pe o 
perioada de pana la 3 luni conform OG 57/2019 cu modificarile si completarile ulterioare 
privind codul administrativ  

          Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 
3     Proiect de hotărâre  cu privire la reorganizarea Serviciului Public de alimentare cu apa 

al comunei Mioarele , judetul Arges                  Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 
      4. . Proiect de hotarare  pentru aprobarea  generala a organigramei si a statului de 

functii a aparatului de specialitate al Primarului  comunei  Mioarele . 
                           Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 

5 . Proiect de hotarare privind  intocmirea  Registrului Agricol atat pe suport de hârtie cat  
și în format electronic.                            Initiator : Sucu Gheorghe – primar  

           6.  Proiect de hotarare privind reabilitarea moderata a cladirilor publice pentru 
imbunatatirea serviciilor publice < Camin cultural in satul Suslanesti , comuna Mioarele , 
judetul Arges >       

                                                                 Initiator : Sucu Gheorghe – primar                                                                               

                  7.  Proiect de hotarare privind reabilitarea moderata a cladirilor publice pentru 
imbunatatirea serviciilor publice < Camin cultural in satul Chilii , comuna Mioarele , judetul 
Arges >    
                                                                          Initiator : Sucu Gheorghe – primar  
 
8. Proiect de hotarare privind intocmire documentatie D.A.L.I ( documentatie avizare lucrari 
de interventie ) si audit energetic pentru modernizare /eficientizare / reabilitare / extindere 
sistem iluminat public stradal cu LED .                                                                               
Initiator : Sucu Gheorghe – primar  



                 9.  Proiect de hotarare privind incheierea unui contract de prestari servicii pentru 
intocmirea Studiului topografic pentru reteaua de gaze in lungime de aprox 12 km in comuna 
Mioarele cu satele Matau , Suslanesti , Cocenesti si Chilii .         

                 10. Diverse  

 
Domnul primar  : Haideti sa propuneti si sa votati noul presedinte de sedinta ca sa putem sa ne 

descurcam mai repede . 
 Domnul viceprimar Iosif Ion : Il propun pe domnul consilier Zipis Ion ! 

 Daca mai aveti alte propuneri ?   
 Nemaifiind alte propuneri se supune la vot noul presedinte de sedinta Zipis Ion cu 11 voturi 

pentru     HOTARAREA NR 31  

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion : 
Supunem la vot punctul 1 de pe ordinea de zi : procesul verbal al sedintei anterioare . Cu totii cred 

ca l ati citit ,e n regula , doamna secretar l a pus pe whats up .. 
Domnul consilier Postoaca ; Am eu ceva de obiectat .doamna secretar , nu cunoasteti legea , in 

cazul in care este egalitate de voturi , este balotaj . 

Doamna secretar ; Va referiti la desemnarea membrilor in comisia de evaluare a secretarului ? 
Domnul Postoaca : Da , este ilegal ce ati facut acolo ! 

Doamna secretar : Domnule consilier  a fost egalitate de voturi iar dumneavoastra v ati retras ! 
Cum sa fie balotaj ? Domnul primar v a sustinut pe dumneavoastra , a propus  sa se retraga domnul 
viceprimar si sa ramaneti dumneavoastra si dumneavoastra ati refuzat . Ati spus ca va retrageti ! . 

Domnul consilier Grecu a intrebat de 2 ori domnii consilieri daca sunt de acord cu numirea domnului 
viceprimar Iosif Ion in comisia de evaluare .  

Domnul Postoaca : M am retras din bun simt fata de domnul primar ! 
Doamna secretara : Si atunci despre ce vorbim ?Despre ce balotaj vorbiti ? V ati dus acasa ati 

citit despre balotaj si ati venit cu lectia invatata ? Procedura a fost legala ! 
Domnul Postoaca : Ba nu ! Nici buletinele de vot nu ni le ati prezentat ! Va rog sa ne aduceti 

buletinele de vot sa le vedem si noi . Am suspiciuni si vis a vis de acest lucru . 

Domnul primar  Nu , doamna secretar !!!. Luati loc ,  va rog sa supuneti o data la vot procesul 
verbal si sa trecem la ordinea de zi , este foarte incarcata si e tarziu .!!!! 

Doamna secretar : Domnule consilier Postoaca , buletinele de vot au caracter secret , sunt 
arhivate in dosarul de sedinta ,  nu le am numarat singura , le am numarat impreuna cu domnul presedinte 
de sedinta Contor si i am comunicat dumnealui rezultatul , dansul trebuia sa anunte asta , vi le arat cand 

doriti  .Eram foarte obosita era deja foarte tarziu  cand s a terminat sedinta dar stiu ca nu am plecat pana 
nu a intrebat inca o data domnul consilier Grecu daca toata lumea e de acord cu domnul vice . 
Dumneavoastra veniti odihnit , mancat , eu sunt de la 7,30 in primarie ca sa reusesc sa fac toate 
materialele . Azi n am avut timp nici sa mananc ! Chiar nu va inteleg inversunarea ! Nu e nimic ilegal , 
pur si simplu v ati retras , ati renuntat !! 

 Domnul Postoaca : Nu ma intereseaza pe mine ca n ai mancat dumneata !  
          Domnul consilier Jinga : Doamna secretar , va rog deschideti geamul sa iasa rautatea !! . 

 Doamna secretar  Daca doriti putem relua toata procedura !Cu toate ca domnul primar a dat deja 
dispozitie si raportul meu de evaluare a fost trimis la Prefectura . Eram deja in intarziere , cu 30 zile  
pentru ca nu aveam hotarare de desemnare a comisiei !Supuneti din nou la vot si gata ! 

          Domnul Primar ; Domnule presedinte de sedinta , va rog supuneti la vot procesul verbal , gata 
cu asta !!! . 

Domnul Matei : Eu pot vota , am fost absent data trecuta ?! 
Domnul Iosif Gheorghe : Si eu la fel , am fost bolnav ! 
Domnul Postoaca : Cei absenti nu puteti vota !. 

Se supune la vot procesul verbal de sedinta , 
  6 voturi pentru – Zipis Ion , Iosif Ion  , Jinga  Valerian , Spinu Marian , Negoescu Sinel  , Grecu 

Eduard  
, 2 abtineri ( consilierii absenti in sedinta anterioara ) Matei Cornel si Iosif Gheorghe  

si 3 voturi contra : Postoaca Damian , Contor Romica, Dobrin Alexandru  . 
 



 

Se trece la punctul 3 pe ordinea de zi  
    3     Proiect de hotărâre  cu privire la reorganizarea Serviciului Public de alimentare 
cu apa al comunei Mioarele , judetul Arges                                                                    
Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 

Domnul primar : In urma controlului de la ANRSC , trebuie sa infiintam serviciul de 
apa , stiti deja pentru ca ati aprobat deja infiintarea .si regulamentul de functionare si caietul 
de sarcini  Acum trebuie sa mai facem un pas si si adoptam organigrama si statul de functii .  

Domnul presedinte de sedinta  Zipis Ion citeste proiectul de hotarare prin care se 
propune organigrama si statul de functii al serviciului de alimentare cu apa  cu 3 posturi . 

Domnul consilier Iosif Gheorghe : Nu putem sa infiintam cand n avem bani de salarii 
? Cum putem face asta ? Pentru ce sa facem asa ceva ?  

Domnul primar ; E obligatoriu ! Altfel vom fi amendati ! O sa gasim o varianta sa 
angajam doar un singur om prin recrutare , restul din cadrul primariei sa i transferam ..   

Domnul consilier Postoaca : Sef serviciu din cadrul primariei  ? 
Domnul primar : Sa vedem , sa gasim o cale sa i remuneram . 
Doamna secretar ; Nu exista ! Nu exista o forma legala de remunerare .  Funcționarii 

publici nu pot deține alte funcții și nu pot desfășura alte activități,remunerate sau nu .. 
Domnul consilier Grecu : De la 1 iulie se blocheaza posturile , eu zic s o lasam balta 

ca oricum nu putem angaja .oricum apa e foarte scumpa si asa .  
Domnul consilier Postoaca : Bine ca nu e fostul secretar prezent ca ar fi zis ca apa nu 

e potabila . 

Domnul primar : Trebuie neaparat sa dam hotararea asta , asta e legea , vom fi 
sanctionati daca nu ne conformam. 

Domnul Postoaca : Da , asa e legea ! Trebuie sa avem serviciu .de alimentare cu apa . 
Doamna contabila : Noi nu angajam decat un muncitor , din punct de vedere al 

banilor , restul , o sa ne folosim de oamenii nostri  . 
 Domnul primar  : O sa gasim un jurist bun ! Sa vedem cum delegam atributiile la 

oamenii din primarie . 
Domnul consilier Iosif Gheorghe : Eu nu sunt de acord ! Nu infiintam cand noi n 

avem bani de salarii ! 
Domnul primar : Dumneata ca si consilier trebuie sa respecti legea ! 

Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 32 cu 10 voturi 
pentru , 1 impotriva – domnul Iosif Gheorghe  

Se trece la punctul 4 pe ordinea de zi  
 

      4. . Proiect de hotarare  pentru aprobarea  generala a organigramei si a statului de functii a 
aparatului de specialitate al Primarului  comunei  Mioarele . 
                                     Inițiator:  Sucu Gheorghe primar  

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion  citeste referatul de specialitate . 
Domnul primar : Haideti sa va spun eu , in afara de modificarile organigramei cu infiintarea 
serviciului public de alimentare cu apa , se schimba denumirea functiei lui Razvan , din 
inspector superior in consilier superior .  

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion . Da , se specifica in referat : 
In situatia de fata se schimba doar denumirea functiei publice fara modificarea atributiilor 
aferente functiei publice .Avem in vedere continuitatea si stabilitatea Compartimentului 

Contabilitate taxe si impozite , de aceea este oportuna aceasta modificare a denumirii deorece 
doamna consilier superior , contabil  Pirnuta Steliana este in ultimul an de mentinere in functia 
publica , urmand ca dupa pensionare , domnul Sucu Razvan sa preia  atributiile doamnei prin 



mutare definitiva , avand in vedere faptul ca domnul Sucu Razvan respecta criteriile impuse de 
normativ , categoria , clasa si gradul profesional  ,de asemenea indeplineste si conditiile 
specifice adica desfasoara  deja activitati specifice functiei de contabil  . 

Domnul primar : Da , doamna secretar e din Campulung , Rozalia – de la taxe si impozite din 
Campulung , Alexandra Cindea – fata cea noua de la Registrul Agricol tot din oras . macar 
contabilul sa fie de la noi din Matau . 
Domnul consilier Postoaca : Da , are experienta , a promovat ! 
Domnul primar ; Are deja atributii din contabilitate , face si urbanismul . 
Nemaifiind discutii se supune la vot                

    HOTARAREA NR 33   cu  11 voturi pentru  

Se trece la punctul 5 pe ordinea de zi  
           5 . Proiect de hotarare privind  intocmirea  Registrului Agricol atat pe suport de 
hârtie cat  și în format electronic.    

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion : da citire proiectului de hotarare . 
Doamna secretar : In urma raportului de audit public intern , ne au trasat ca masuri si 
adoptarea unei hotarari in ceea ce priveste intocmirea registrului agricol in forma scrisa . De 
asemenea si redactarea unui raport semestrial privind stadiul inscrierii datelor in registrul 
agricol . 
Doamna secretar : Stiti ca domnul inginer Visoiu a fost singur foarte mult timp , nu am avut 
nici un program electronic specific Registrului agricol , pana ce am reluat contractul cu Ara 
Soft  , volumul de munca fiind foarte mare . De cand a venit doamna Cindea , sa stiti ca isi da 

tot interesul , e foarte constiincioasa , are initiativa si munceste foarte mult .  Si lucrurile , 
incet , incet ajung la zi . 
Ea a redactat si raportul semestrial . 
Doamna contabila : Dar nu poti sa spui ca domnul inginer Visoiu nu munceste ! 
Doamna secretar : N am spus asta ! Muncesc amandoi foarte mult ! Am spus ca volumul de 
munca a fost foarte mare si lucrurile au ramas in urma . Acum sunt aproape la zi !  
Domnul consilier Postoaca : Trebuia sa vina sa l prezinte ! 
Domnul primar : Nu  s a simtit asa bine zilele astea , a fost cam bolnava. Dar o sa vina data 
viitoare ! 
 

Nemaifind discutii se supune la vot HOTARAREA NR 34  cu 11 voturi pentru    
 
 Se trece la punctul 6 pe ordinea de zi  
   

Proiect de hotarare privind reabilitarea moderata a cladirilor publice pentru   
imbunatatirea serviciilor publice < Camin cultural in satul Suslanesti , comuna Mioarele , 
judetul Arges >       

                                                               Initiator : Sucu Gheorghe – primar        
 

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion citeste referatul de specialitate  si da cuvantul 

doamnei contabil pentru lamuriri . 
Doamna contabil : Este vorba de renovarea energetica moderata a cladirilor , proiectele pe 
PNRR, noi ne incadram la 963 mp , reabilitare moderata , in referat am trecut mai mult , am 
trecut si Remiza , si cladirea dispensarului , dar trebuie sa renuntam la o suprafata de 225 mp. 
Dar , pentru accesarea acestor fonduri avem nevoie sa aprobam  de o serie de rapoarte de 
expertiza , rapoarte de audit energetic , fisa de analiza termica , DALI , carte funciara pentru 
fiecare cladire . 
Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion : Cine face auditul ? 



Domnul primar : Gasim o firma ! 
Domnul primar : Facem si o rectificare bugetara ca nu avem bani ! 
Domnul consilier Grecu : Cadastre aveti ?De ce n ati facut cartea funciara ? Vor veni fonduri 

dar daca n avem ce ne trebuie nu le vom putea accesa ! 
Doamna contabila : N avem pe caminul de la Chilii , remiza si sediul primariei de la 
Suslanesti . 
Doamna contabila : Bugetul primariei nu e decat 6 miliarde . De unde ? Ce sa faci mai intai 
cu banii astia ? 
Domnul primar : Trebuie sa le facem ca altfel pierdem proiectele . ridicarile topo , la fel !  la 
proiectul cu gazele , trebuie sa fie 60 gospodarii pe km . 
Domnul consilier Iosif Gheorghe : Cu cine facem ? Cu Poienarii ? 
Domnul primar : Da , am incheiat un acord de parteneriat cu ei ! 

 Se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 35  CU 11 VOTURI PENTRU  
Se trece la punctul 7 pe ordinea de zi  
   7.  Proiect de hotarare privind reabilitarea moderata a cladirilor publice pentru imbunatatirea 
serviciilor publice < Camin cultural in satul Chilii , comuna Mioarele , judetul Arges >    
                                                                                       Initiator : Sucu Gheorghe – primar  

 
Domnul presedinte de sedinta : Proiectul urmator este despre caminul de la Chilii , acelasi 
lucru , deci nu mai reluam discutiile , supunem direct la vot . 

 Se voteaza HOTARAREA NR 36 CU 11 VOTURI PENTRU  
 
Se trece la punctul 8 pe ordinea de zi  
8. Proiect de hotarare privind intocmire documentatie D.A.L.I ( documentatie avizare lucrari 
de interventie ) si audit energetic pentru modernizare /eficientizare / reabilitare / extindere 
sistem iluminat public stradal cu LED .                             Initiator : Sucu Gheorghe – primar  
                                                            

Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion  citeste proiectul de hotarare . 
Domnul primar : A venit o firma din Targoviste !  Proiectul e finantabil ! 
Doamna contabila : Se da hotararea , intram pe SEAP si facem achizitie directa . 
Domnul consilier Postoaca : Trebuie sa va acorde niste facilitati ! Proiectul sa fie finantabil ! 
Nemiafiind discutii se voteaza HOTARAREA NR 37 CU 11 VOTURI PENTRU  
                                                                                            

 Se trece la punctul 9 pe ordinea de zi           
      9.  Proiect de hotarare privind incheierea unui contract de prestari servicii pentru 
intocmirea Studiului topografic pentru reteaua de gaze in lungime de aprox 12 km in comuna 
Mioarele cu satele Matau , Suslanesti , Cocenesti si Chilii .      
Domnul presedinte de sedinta citeste proiectul de hotarare . 
Domnul primar : Da , e vorba de studiu topo  …..Trebuie sa l platim ! Oricum trebuie sa 
facem rectificare de buget    . 
Nemiafiind discutii se voteaza HOTARAREA NR 38 CU 11 VOTURI PENTRU  
 
Diverse : 
Domnul presedinte de sedinta Zipis Ion : Ca a venit vorba de Chilii . pana vine vremea sa 
facem caminul , -s a vadalizat rau acolo , este plin de mizerie , oamenii isi fac necesitatile 
.Haideti sa blocam acolo intrarea cu ceva . E dezastru !Oamenii intreaba cand vine primarul si 
pe la ei ! 
Domnul consilier Grecu : Camere de luat vederi ?! Si nu mai blocam nimic ! 
Domnul consilier Iosif Gheorghe : Cu cooperativa ati rezolvat ceva ? 
Domnul primar : Da , am vorbit , vor sa i faca evaluarea si apoi . 



Domnul consilier Grecu : Transfer gratuit sau contracost ?Cladirea a fost a Mataului !! 
Domnul primar ; Nu , contracost . Licitatie ! 
Domnul viceprimar Iosif Ion : Poate sa vina si altul la licitatie . 

Doamna contabila : Trebuie schimbata denumirea , s o prinzi in inventarul primariei , 
monitor ..e o intreaga procedura . 
Domnul viceprimar Iosif Ion : Domnule consilier Postoaca eu sunt nelamurit in ceea ce 
priveste situatia doamnei secretar . De ce va tot luati de dansa ? Ati zis ca renuntati , au fost 
toti consilierii de acord sa fiu eu , domnul primar a dat deja dispozitie , raportul doamnei e 
deja la Pitesti . Din moment ce ati renuntat.. v ati retras ..… Domnul consilier Grecu a intrebat 
de 2 ori daca domnii consilieri sunt de acord. De ce e ilegal ? Ce nu va convine ? 
Domnul consilier Postoaca : Nu ma intereseaza asta ! Pot sa atac in contencios …doamna nu 
a anuntat rezultatul votului ..am intrebat o eu ! 
Doamna secretar : I am comunicat domnului presedinte de sedinta Contor , am numarat 

impreuna cu dansul voturile ..si n am stiut ca n a spus tare , daca se vorbeste continuu , nu se 
respecta linistea , Eu n am plecat din sala pana cand situatia nu a fost clara .Chiar nu inteleg 
de ce spuneti asta ! V ati retras !Domnul primar v a propus pe dumneavoastra si 
dumneavoastra ati refuzat ! Restul e rautate ! 
Domnul consilier Dobrin : Cu alunecarea de teren de la Banicioaia ,  s a facut ceva ? 
Domnul primar : Deocamdata nu se poate face nimic ! Cand o sa demolam scoala , o sa 
bagam materialul in vale si ducem paraul in sus ca sa nu mai plece terenul . 
Domnul consilier Dobrin : De moment nu se poate face nimic ! 
Domnul primar : Da , sa nu mai fuga terenul , sa umplem valea . 
Domnul consilier Dobrin : Terenul de fotbal ? As fi de parere ca macar 3 zile pe luna sa vina 

echipa si la Suslanesti . Sunt tot felul de situatii care se ivesc ! 
 
  Nemaifiind discutii se declara inchisa sedinta de consiliu la ora  18 , 45 . 
Drept pentru care am incheiat prezentul process verbal 
 
 
Presedinte de sedinta                                                                 Secretar general comuna 
Zipis Ion                                                                                         Balan Raluca Ana  
 
 

 
 
 
 

 
                                         


